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6201 BZ Maastricht 

 

Maastricht, 30 juni 2019 

 

Open brief: Neem informatieplicht van de gemeenteraad nu eens serieus! 

 

Geacht college, 

Met verbazing hebben wij kennisgenomen van uw procedurevoorstel rond de rechtmatigheidsonderzoeken 
mbt de Jeugdzorg en de WMO. In de RIB van 24 juni 2019 stelt u dat “conform afspraak” de informatie ver-
trouwelijk ter info wordt gelegd. De raad heeft echter nimmer deze afspraak met u gemaakt. U heeft zelf 
besloten deze informatie vertrouwelijk ter info te leggen. Het is niet de eerste keer dat de gemeenteraad 
het gevoel heeft nauwelijks serieus haar taak te kunnen uitvoeren, nu u ervoor kiest zaken vertrouwelijk ter 
info te leggen. Ook bij de spionage-affaire was het voor de raad echt duwen en trekken om op de juiste ma-
nier aan informatie te komen. En in 2017 moest er zelfs een advies van een jurist aan te pas komen om te 
bewerkstelligen dat info waar de gemeenteraad gewoon recht op heeft (de tarieven van de sportclubs) ook 
daadwerkelijk openbaar behandeld werd. 

We roepen u dan ook op om met inachtneming van de Gemeentewet te voldoen aan uw wettelijke taak. 
De gemeenteraad én individuele raadsleden hebben recht op openbare en transparantie informatie. Infor-
matie dient in beginsel openbaar te zijn. 

Ten aanzien van de rechtmachtigheidsverzoeken in het kader van het sociaal domein betekent dat concreet 
dat: 

• De inzage mogelijkheid die u biedt, is veel te summier en bovendien valt te betwisten wat wel en niet 
openbaar is; 

• Niemand heeft gevraagd om individuele casussen. De gemeente heeft geld uitgekeerd aan zorgaanbie-
ders en de raad wil enkel controleren of tegenover dat geld ook werkelijk een reëel zorgaanbod heeft ge-
staan oftewel welke bedrag kunnen/hebben de zorgaanbieders rechtens verantwoord.   

• Voorzie de raad derhalve van een overzicht van het geld 2015 en 2016 voor Jeugdzorg en WMO is uitge-
keerd aan de zorgaanbieders en verschaf daarbij een overzicht van wat daarbij rechtmatig is besteed. 



 

 

Ook horen wij graag over welk bedrag nog discussie is (en mogelijk onterecht is uitgekeerd). Dat kan toch 
prima in een overzichtelijke tabel aan de raad worden geleverd. 

Wij hopen dat u serieus met bovengenoemde vragen aan de slag gaat. We zijn nu inmiddels drie weken aan 
de slag om informatie boven tafel te krijgen en tot op heden kan niet worden gezegd dat u erg welwillend 
bent in het meewerken aan het verkrijgen van de juiste openbare informatie. Het kan toch niet zo zijn dat 
de gemeenteraad uiteindelijk als een Hercule Poirot zijn grijze cellen creatief moet gebruiken om naar an-
dere middelen te gaan zoeken om te krijgen waar de raad op basis van de Gemeentewet recht op heeft. Dit 
klemt te meer nu de griffie u over de rechtmatigheidsonderzoeken ook anders heeft geadviseerd. 

We hopen dat u spoedig op deze open brief reageert temeer nu het eenmalig inzien van de gegevens op 
korte termijn echt niet op deze wijze kan plaatsvinden. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

M. Fokke   T. Meese   K. Nuyts   R. Betsch B. van Est  J. Gorren  A. Lurvink 
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